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Protokół ze wspólnego posiedzenia 

Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Zaopatrzenia i Budżetu Gminy ,  

Komisji ds. Oświaty, Wychowania, Kultury i Spraw Socjalnych ,  

Komisji Rewizyjnej,  

Komisji ds. Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej,  

Komisji ds. Przestrzegania Prawa, Porządku Publicznego i Samorządu Wiejskiego  

w dniu 24 sierpnia 2015 r. 

 

1. W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Jadwiga Czarnomska – Członek Komisji Oświaty; 

2. Halina Dąbrowska – Członek Komisji Budżetu; Wiceprzewodnicząca Komisji Rolnej; 

Członek Komisji Rewizyjnej; 

3. Halina Dmoch – Członek Komisji Rewizyjnej, Wiceprzewodnicząca Komisji Prawa; 

4. Grażyna Falkowska – Przewodnicząca Komisji Prawa, Członek Komisji Rewizyjnej;  

5. Ewa Grot – Członek Komisji Prawa;  

6. Teresa Kołecka - Przewodnicząca Komisji Budżetu; 

7. Stanisława Kucharska - Członek Komisji Oświaty; 

8. Lesław Kuczyński - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty,  

9. Krzysztof Lipiński – Członek Komisji Prawa, Członek Komisji Rolnej; 

10. Marianna Malarowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Członek Komisji Rolnej;  

11. Agnieszka Walczak – Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Członek Komisji Budżetu; 

12. Jarosław Wróblewski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Członek Komisji Prawa; 

13. Leszek Żebrowski – Przewodniczący Komisji Rolnej, Członek Komisji Budżetu;  

2. oraz  

3.   Andrzej Cieślak – Wójt Gminy   

4.  Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta 

5.  Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy  

6.  

7. Posiedzeniu przewodniczył Pan Lesław Kuczyński – Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, 

który powitał zgromadzonych i stwierdził quorum, gdyż w posiedzeniu brało udział 13 

radnych. Posiedzenie Komisji Statutowych rozpoczęło się o godzinie 17:10 i odbywało się 

według następującego porządku obrad: 

8.  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Omówienie materiałów na XIII sesję Rady Gminy. 

3. Omówienie spraw bieżących.  

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia.   

 

Ad. 2 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2015.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący poprosił p. Skarbnik o omówienie zmian 

zaproponowanych do wprowadzenia do Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2015.  
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Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik omówiła zmiany wprowadzone do Uchwały Budżetowej na rok 

2015 na podstawie uzasadnienia do uchwały oraz załączników.  Powiedziała, że dochody budżetu 

zwiększa się o kwotę 206.677,00 zł czyli po zmianach ustala się dochody budżetu w łącznej kwocie 

37.464.295,41 zł. Wydatki budżetu zwiększa się o kwotę 350.677,00 zł  oraz zmniejsza się o kwotę 

144.000,00 zł tj. po zmianach ustala się wydatki budżetu w łącznej kwocie 38.633.033,85 zł. Pani 

Skarbnik powiedziała, że dochody w I półroczu br. zostały wykonane  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy wyjaśnił dokładnie czego dotyczą zmiany w rozdziale 75075 – 

promocja jednostek samorządu terytorialnego. Powiedział, że w miesiącu wrześniu przyjadą do 

Leszna dzieci z naszej bliźniaczej gminy włoskiej. Zaznaczył, że koszty przelotu nas nie dotyczą, 

natomiast musimy zapewnić dzieciom zakwaterowanie, wyżywienie i atrakcje na czas pobytu. 

Poinformował, że przyjedzie ok 10-11 dzieci w wieku 10-14 lat z opiekunami i że zostaną 

zakwaterowane w pensjonacie „Agroturystyka Korfowe”. Powiedział, że w ramach rewanżu wiosną 

przyszłego roku dzieci z naszej gminy pojadą na wycieczkę do Włoch.  

Dodatkowo powiedział, że wpisany w dziale 900 Gospodarka komunalna wydatek w wysokości 

50.000 zł na zakup samochodu dostawczego do obsługi gospodarki komunalnej dotyczy zakupu 

samochodu używanego, gdyż „Lublin” z którego ciągle jeszcze korzystamy jest już tak stary i w tak 

złym stanie technicznym, że nie opłaca się go już remontować.  

Dodatkowo powiedział, że od przyszłego roku konieczne będzie rozpoczęcie modernizowania stacji 

uzdatniania wody w naszej gminie, gdyż przybywa nam mieszkańców, a stacje są przestarzałe i 

przy dużych upałach popołudniami brakowało wody, dlatego konieczne było zmniejszanie 

ciśnienia.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący  zapytał czy radni mają jakieś pytania do p. Skarbnik  lub 

p. Wójta  w przedmiocie zmian w budżecie gminy?  

Pani Teresa Kołecka – radna powiedziała, że chciałaby się dowiedzieć czegoś więcej na temat 

projektu targowiska. Zapytała również, o zakup nieruchomości w Zaborowie.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że wykonany zostanie projekt targowiska, gdyż jest 

duża szansa na dofinansowanie z Unii Europejskiej tego typu zadań. Wyjaśnił, że targowisko 

powstanie  na tyłach strażnicy OSP w Lesznie i będzie to obiekt zadaszony z sanitariatami, ławami 

do handlu i parkingiem. Zaznaczył, że aby otrzymać dofinansowanie trzeba zadeklarować, że min. 

70% stanowisk będzie przeznaczonych do handlu produktami regionalnymi  i utrzymywać taki stan 

rzeczy przez min. 5 lat. Co do zakupu nieruchomości gruntowej w Zaborowie – Wójt wyjaśnił, że 

Rada Gminy poprzedniej kadencji podejmowała uchwałę o wykupieniu od p. Zawada działki pod 

drogę gminną.  

Pani Marianna Malarowska – radna zapytała, kiedy będzie budowane oświetlenie na boisku                  

w Zaborowie?  

Pani Grażyna Falkowska – radna zapytała kiedy zostaną uzupełnione kosze uliczne w Lesznie?  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że oświetlenie zostanie zrobione gdy wszystkie 

formalności zostaną dopełnione. Co do koszy ulicznych należy się zastanowić jakie kosze zakupić, 

żeby nie zostały zdewastowane. Stwierdził, że konieczne będzie kupienie bardzo ciężkich koszy, 

przy czym na początku zakupimy kilka sztuk i sprawdzimy czy są dostatecznie ciężkie.  

Na pytanie radnego Wróblewskiego o długość odcinka drogi jaki będzie wykonany w Wilkowej 

Wsi odpowiedział, że nie ma przy sobie dokumentów, więc nie odpowie w tej chwili. Na pytanie 

radnego Krzysztofa Lipińskiego kiedy będzie remontowana droga w Gawartowej Woli 

odpowiedział, że musi porozmawiać ze starostą o tej drodze.  
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Pani Marianna Malarowska – radna powiedziała, że ul. Południowa jest znowu bardzo dziurawa. 

Zapytała kiedy zostanie ponownie wyrównana? Zapytała również o ul. Graniczną która jest bardzo 

zarośnięta.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że droga ta była już równana w tym roku i raczej 

kolejny raz nie będzie, ponieważ brakuje pieniędzy na bieżące utrzymanie dróg. Co do ul. 

Granicznej, to odcinek o którym mówi p. radna należy do gminy Ożarów Mazowiecki.  

Pani Halina Dąbrowska – radna zapytała o gałęzie wycięte a nie uprzątnięte m.in. przy przystanku 

na Wyględach?  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że gałęzie zasłaniające oświetlenie uliczne wycinała 

firma na zlecenie gminy. Powiedział, że mają taką umowę, że najpierw wszystko wycinają,                      

a bezpośrednio po zakończeniu prac mają zebrać wszystkie gałęzie. Zaznaczył, że w tym samym 

czasie zakład energetyczny zlecił wycinanie gałęzi z linii energetycznych i być może ta firma nie 

uprzątnęła gałęzi, które wycięła.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji  na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków na 

obszarze  Gminy Leszno 

Pani Marianna Malarowska – radna zapytała czy o dofinansowanie renowacji zabytku można 

postarać się po zakończeniu prac?  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy powiedziała, że w uchwale nie ma zapisu, który by 

zabraniał dofinansowywać roboty już wykonane.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że jeśli wpłynie taki wniosek o przyznanie dotacji, 

to po jego rozpatrzeniu rada będzie musiała podjąć uchwałę o przyznaniu pomocy finansowej w 

konkretnej kwocie.  

Ad.3 

Omówienie spraw bieżących 

1. Przewodniczący poinformował, że do Rady Gminy wpłynęły następujące pisma:  

2. od Komendanta Powiatowego Policji z prośbą o dofinansowanie zakupu samochodu 

oznakowanego z przeznaczeniem dla Rewiru Dzielnicowych w Lesznie; 

Komisje zdecydowały, że nie ma możliwości aby w budżecie na 2015r. znaleźć dodatkowe 

środki na zakup kolejnego radiowozu. Zdecydowano, że wniosek zostanie wzięty pod 

uwagę przy konstruowaniu budżetu na rok 2016.  

3. wniosek o nadanie nazwy ulicy we wsi Korfowe. Po przeanalizowaniu dokumentów 

Komisje pozytywnie zaopiniowały nazwę ul. Piaskowa. 

4. wniosek o nadanie nazwy ulicy we wsi Zaborówek. Po przenalizowaniu dokumentów 

Komisje pozytywnie zaopiniowały nazwę ul. Ustronna. 

5. wniosek firmy Bio Planet o zamianę działek drogowych. Wójt wyjaśnił, że chodzi                        

o wstępną akceptację, gdyż firma musi najpierw wydzielić ze swojej nieruchomości działki, 

które zostały pokazane na mapie. Na pytanie o utwardzenie drogi po ewentualnej zamianie 

powiedział, że można zawrzeć zapis w umowie dot. utwardzenia przejmowanych działek 

drogowych.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały wniosek o zamianę działek drogowych.  
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6. wniosek radnych z terenu Zaborowa o dofinansowanie renowacji kościoła zabytkowego. 

Informacja, że  Ksiądz, jako zarządzający nieruchomością musi złożyć wniosek po podjęciu 

przez Radę Gminy uchwały.  

7. wniosek OSP Leszno o dofinansowanie w kwocie 15 000 zł zakupu zestawu ratowniczego. 

Komisje Rady poparły wniosek, jednak ze względu na brak wolnych środków w budżecie, 

wydatek ten zostanie wzięty pod uwagę w najbliższym możliwym terminie.  

8. wniosek pana Daniela Chojnowskiego o budowę wodociągu w ul. Spokojnej (Wąsy 

Kolonia). Po przedyskutowaniu tematu Komisje Rady zdecydowały, że wniosek zostanie 

rozpatrzony przy konstruowaniu budżetu na 2016 rok.  

9. wniosek pana Andrzeja Wachowiaka dot. chęci zakupu działki we wsi Gawartowa Wola. Po 

przedyskutowaniu tematu Komisje Rady zdecydowały, że wniosek należy zaopiniować 

negatywnie, gdyż działka o której zakup wnioskuje pan Wachowiak stanowi swego rodzaju 

zbiornik retencyjny dla kilku miejscowości.  

Ad.4 

Sprawy różne 

W sprawach różnych poruszono następujące tematy: 

1. Brak artykułu w Biuletynie gminnym dotyczącym 550 rocznicy Parafii w Zaborowie. Wójt 

wyjaśnił, że było to przeoczenie.  

2. Problem z piaskiem na placu zabaw przy przedszkolu w Zaborowie. Wójt stwierdził, że 

wymiana nawierzchni na inną byłaby bardzo kosztowna. Ze wszystkimi problemami pani 

dyrektor powinna zgłaszać się do p. Wójta. 

3. Problem wyrzucania popiołu do koszy na zmieszane odpady komunalne. Wójt powiedział, 

że nie ma problemu jeżeli w koszu znajdzie się np. wiadro popiołu zmieszane z innymi 

odpadami. Jednak w momencie, gdy w koszu będzie znajdował się sam popiół to 

pracownicy firmy odbierającej odpady mogą odmówić jego zabrania.  

4. Rozmawiano o nowym autobusie, który ma jeździć na trasie Leszno – Kampinos, Kampinos 

– Leszno. Wójt powiedział, że na razie nie otrzymaliśmy jeszcze rozkładu jazdy, ale ma być 

on skorelowany z rozkładem jazdy autobusu 719. Zaznaczył, że w tym roku nie będziemy 

dokładać do tego nowego autobusu. Powiedział, że miesięczny koszt utrzymania tej n owej 

linii to ok 22 tys. zł z czego 80% kosztów ponosi Gmina Kampinos.  

5. Wójt zaprosił radnych na zwiedzanie już odebranej nowej części przedszkola w Lesznie. 

Spotkanie zostało umówione na czwartek na godz. 16:00. 

6. Radna Kołecka poprosiła Wójta o dokończenie oświetlenia na jednej z ulic w Wiktorowie, 

gdyż ¾ oświetlenia zostało wykonane z funduszu sołeckiego. Wójt powiedział, że wszystkie 

tego typu zadania należy już składać w formie wniosków do budżetu na rok 2016. Wójt 

powiedział, że spróbujemy na kilku ulicach wykonać oświetlenie ledowe, dla sprawdzenia, 

czy zda ono w naszej gminie egzamin.  

7. Radna Falkowska poprosiła o uprzątnięcie ul. Ks. Raczkowskiego, bo od czasu gdy została 

otwarta Żabka, na tej ulicy jest bardzo brudno. Wójt obiecał, że ulica zostanie dokładnie 

uprzątnięta.  

8. Przewodniczący poinformował, że do Rady Gminy w sierpniu wpłynęło pismo od 

Wojewody Mazowieckiego z informacją, że otrzymał on skargę na Radę Gminy Leszno. 

Skargę złożyła mieszkanka naszej gminy i dotyczyła ona zwoływania „tajnych” posiedzeń 
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komisji oraz zawarte w niej były zarzuty dotyczące rzekomej sprzedaży Parku Karpinek. 

Powiedział, że udzielił w imieniu Rady Gminy odpowiedzi na niniejsze pismo.  

 

Ad.5 

Zamknięcie posiedzenia 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący   zamknął posiedzenie o godzinie 19: 00 

 

 

                                                                                               Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty 

                                                                                             

                                                                                                          /-/  Lesław Kuczyński 

 

 

 

                                                                          

 
Protokół sporządziła 

Iwona Studnicka 


